

Title (en)

LOW PRESSURE TIRE, PARTICULARLY FOR SELF-PROPELLING SPRINKLING MACHINES.

Title (de)

NIEDERDRUCKREIFEN, INSbesondere FÜR SELBSTFAHRENDE BEREGNUNGSMASCHINEN.

Title (fr)

PNEU A BASSE PRESSION, EN PARTICULIER POUR APPAREILS D'ARROSAGE AUTOMOTEURS.

Publication

EP 0138891 A1 19850502 (DE)

Application

EP 84901177 A 19840323

Priority

AT 102983 A 19830323

Abstract (en)

[origin: WO8403665A1] Tread profile of a low pressure tire, particularly for self-propelling sprinkling apparatus, formed of a plurality of ribs (2) which extend in the axial direction of the tire and, optionally, formed of a bridge (3) which extends on the circumference of the tire, the gap between two neighbouring ribs (2) in the circumferential direction of the tire being from 5 to 10 times the width of the ribs (2) measured in the circumferential direction of the tire, and the height of the ribs (2) being from 0.005 to 0.01 time the diameter of the tire.

Abstract (fr)

Sculpture de bande de roulement de pneu à basse pression, en particulier pour appareils d'arrosage automoteurs, formée d'une pluralité de nervures (2) s'étendant dans la direction axiale du pneu et, le cas échéant, d'un pont (3) s'étendant sur la circonference du pneu, les écarts entre deux nervures voisines (2) dans la direction circonférentielle du pneu allant de 5 à 10 fois la largeur des nervures (2) mesurée dans la direction circonférentielle du pneu et les nervures (2) ayant une hauteur allant de 0,005 à 0,01 fois le diamètre du pneu.

IPC 1-7

B60C 11/08

IPC 8 full level

B60C 11/11 (2006.01)

CPC (source: EP)

B60C 11/0311 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403665 A1 19840927; AT 377482 B 19850325; AT A102983 A 19840815; EP 0138891 A1 19850502

DOCDB simple family (application)

AT 8400013 W 19840323; AT 102983 A 19830323; EP 84901177 A 19840323